
RM 0052-5-33/10
PROTOKÓŁ Nr 33/10

z XXXIII Sesji Rady Miejskiej
V kadencji w Piotrkowie Kujawskim
odbytej w dn. 23 kwietnia 2010 roku.

Ad. 1 - 6 
-    otwarcia XXXIII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim dokonał

Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Piotr Siutkowski; 

-   w posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych 

-   quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Piotr Siutkowski;

-   na sekretarza XXXIII sesji powołana został Radny, Pan Włodzimierz Kubiak;

-  Pan Piotr Siutkowski zaproponował zmianę porządku obrad i wprowadzenie do jej programu 

    w punkcie 12 projektu uchwały Nr XXXIII/184/10 w sprawie utworzenia obwodu głosowania; 

punkt 12 staje się punktem 13, punkt 13 staje się punktem 14, punkt 14 staje sie punktem 15.

-  zmieniony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (13 radnych opowiedziało się za jego 

    przyjęciem), 

-  protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (13 radnych opowiedziało się za jego 

    przyjęciem).

Ad. 7  

- Pani Jarosław Waszak – Sekretarz Miasta i Gminy odczytał sprawozdanie z realizacji Programu 

Współpracy  z  Organizacjami  Pozarządowymi  i  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność 

pożytku publicznego w 2009 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

Ad. 8 a – c

Na posiedzenie  przyszła  Radna – Teresa Kowalska,  od tej  pory w głosowaniu brało  udział  14 

Radnych.

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr XXXIII/179/10 w sprawie zbycia, oddanych 

w użytkowanie wieczyste nieruchomości gruntowych, położonych w miejscowości Piotrków 

Kujawski.

Radni  przystąpili  do  głosowania.  Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych,  głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwałę przyjęto jednogłośnie.

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr XXXIII/180/10 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej w Piotrkowie Kujawskim za rok 2009.

Radni  przystąpili  do  głosowania.  Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych,  głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwałę przyjęto jednogłośnie.
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- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr XXXIII/181/10 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji w Piotrkowie 

Kujawskim za rok 2009. 

Pytań nie było. Radni przystąpili  do głosowania. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwałę przyjęto jednogłośnie.

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr XXXIII/182/10 zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2010. 

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwałę przyjęto jednogłośnie.

Ad. 9 a- d
- Pani Jolanta Zalesińska – Skarbnik Miasta i Gminy odczytała uchwałę Nr 11 z 2010 r. Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy w sprawie wyrażenia opinii na temat 

sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2009 rok przedłożonego 

przez Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski. Kserokopia sprawozdania w załączeniu do 

niniejszego protokołu.

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej była pozytywna. Sprawozdanie nie budzi zastrzeżeń.

Na sesję przyszedł radny – Stanisław Pomianowski,  od tej chwili  w głosowaniu brało udział  15 

Radnych.

- Pan Remigiusz Góralczyk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piotrkowie 

Kujawskim odczytał  opinię  Komisji  Rewizyjnej  w sprawie wykonania budżetu Miasta i  Gminy 

Piotrków Kujawski  za 2009 rok.  Opinia  była  pozytywna, stanowi ona załącznik  do niniejszego 

protokołu. 

- Pan Remigiusz Góralczyk odczytał wniosek o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta 

i Gminy za 2009 rok.

- Pani Jolanta Zalesińska odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku 

Komisji Rewizyjnej dotyczącego absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski 

za 2009 rok. Opinia była pozytywna, stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.
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Ad. 10

-   Dyskusję nad przedstawionym przez Burmistrza Miasta i Gminy sprawozdaniem z

wykonania budżetu oraz stanowiskami Komisji Rewizyjnej i Regionalnej Izby Obrachunkowej 

otworzył Pan Przewodniczący Rady Miejskiej, Piotr Siutkowski.

– Przewodniczący  poszczególnych  Komisji  Rady  Miejskiej  kolejno  zabierali  głos  w  sprawie 

poinformowania  o  stanowiskach  komisji  w  sprawie  udzielenia  absolutorium  Burmistrzowi 

Miasta i Gminy Piotrków Kujawski.

Wszyscy Przewodniczący opowiadali się w imieniu swych Komisji za udzieleniem absolutorium 

Burmistrzowi. 

Ad. 11
– Projekt  uchwały w sprawie  udzielenia  absolutorium Burmistrzowi  Miasta  i  Gminy Piotrków 

Kujawski za rok 2009 Nr XXXIII/183/10 przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Piotr 

Siutkowski.

– W  głosowaniu  nad  projektem  uchwały  Nr  XXXIII/183/10  brało  udział  15  radnych,  którzy 

spóźnili  się  na  obrady  XXXIII  sesji,  zatem  w  głosowaniu  nad  podjęciem  uchwały  Nr 

XXXIII/183/10 brało udział 15 radnych.

– Za przyjęciem uchwały Nr  XXXIII/183/10  w sprawie  udzielenia  absolutorium Burmistrzowi 

Miasta  i  Gminy  Piotrków  Kujawski  za  rok  2009  opowiedziało  się  15  radnych,  głosów 

przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta  jednogłośnie. 

Absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski zostało udzielone.

Ad. 12

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr XXXIII/184/10 w sprawie utworzenia obwodu 

głosowania. Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 

radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwałę przyjęto jednogłośnie.

Ad. 13

Radni nie zgłosili interpelacji.

Ad. 14

-  Pan  Wiesław Michalak  –  przedstawiciel  Izby Rolniczej  poprosił  o  udzielenie  odpowiedzi  na 

następujące tematy:

1. Czy kopalnia dołoży się do budowy hydroforni?

2. Co z oczyszczalnią ścieków? Czy spełnia ona normy? Jeśli nie, to czy płaci się z tego tytułu 

jakieś kary?

3.  Czy podjęto  jakieś  kroki  odnośnie  zwołania  sesji  nadzwyczajnej  w sprawie  wejścia  kopalni 
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odkrywkowej na teren naszej gminy?

4. Dlaczego Przewodniczący Rady Miejskiej nie odpowiada na pisma do niego kierowane?

5.  Ile  miesięcznie  zarabia  Przewodniczący  Rady Miejskiej  w  związku  z  pełnioną  przez  niego 

funkcją?

6. Poprosił o informowanie o odbywających się na szczeblu gminnym rozgrywkach sportowych.

- Pan Krzysztof Żak zapytał dlaczego w ostatnim czasie jest trudno o równiarkę na drogi w naszej 

gminie. Dodał, iż szczególnie zły stan dróg jest w Kolonii Wąsewo.

-  Pani  Elżbieta  Maniewska  powiedziała,  iż  w  bardzo  złym  stanie  jest  droga  w  Zborowcu,  na 

odcinku od dworca do przejazdu kolejowego. Zapytała co będzie z ta drogą? Zapytała także co z 

remontem świetlicy w Zborowcu ?

- Pan Sławomir Kawczyński zapytał czy w 2009 roku środki na zakup kamienia na remonty dróg 

gminnych były zmniejszane czy też nie?

- Pani Arleta Petek wnioskowała o remont ul. Wyzwolenia w Piotrkowie Kuj.

- Pan Arkadiusz Szczurowski powiedział, iż jest to droga powiatowa i w najbliższych tygodniach 

ma się rozpocząć jej remont.

- Pan Marek Czenszak zapytał czy władze gminy myślą o modernizacji hydroforni w Rogalinie? 

Prawdopodobnie jest tam lepsza niż w Zborowcu woda.

- Pan Mirosław Skonieczny powiedział, iż jest winien zebranym wyjaśnienia tematów poruszonych 

na poprzedniej sesji.  Jedno z pytań zadanych wówczas dotyczyło podziału środków jakie gmina 

uzyskuje  z  podatków na  inwestycje  miejskie  i  wiejskie.  Burmistrz  powiedział,  iż  środki  te  są 

dzielone po połowie, połowa wydatków inwestycyjnych dotyczy terenów wiejskich a druga połowa 

miasta. 

Odpowiedział także na kilka pytań Pana Michalaka. Powiedział, iż w chwili obecnej gmina nie ma 

upoważnienia prawnego do prowadzenia rozmów z kopalnią. Wcześniejsze ustalenia mówiły, iż 

jeśli  będą  negatywne  skutki  obniżenia  lustra  wody  wówczas  będzie  rekompensata  finansowa. 

Powiedział  także,  iż  oczyszczalnia  ścieków spełnia  wymogi  na  chwilę  obecną.  Ponadto  trwają 

przygotowania  do  modernizacji  obiektu.  Działania  zmierzają  do  budowy nowej  oczyszczalni  o 

konstrukcji betonowej, która posłuży gminie wiele lat. 

Odnośnie remontów dróg Burmistrz powiedział, iż aby wyremontować i zbudować wszystkie drogi 
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w gminie potrzeba 50 mln. zł. Gmina nie jest w stanie tego zrealizować od razu i potrzeba na to 

około  20  lat.  Co  roku  przeprowadza  się  utwardzanie  poszczególnych  dróg  od  podstaw,  co  w 

przyszłości będzie podwaliną do budowy dróg asfaltowych. 

Pan  Skonieczny powiedział  także,  iż  w bieżącym roku  sporządzona  zostanie  dokumentacja  na 

remont  świetlicy w  Zborowcu,  który zostanie  wykonany ze  środków pozyskanych  z  programu 

„Odnowa wsi”. Poinformował również o tym, ze w Rogalinie jest lepsza woda ale nie ma jej tyle 

aby  wystarczyło  na  zaopatrzenie  naszej  gminy  w  wodę.  Najprawdopodobniej  ujecie  wody  w 

Rogalinie będzie zamknięte.

- Pan Władysław Rybarczyk – Kierownik Zakładu Komunalnego odpowiedział  na pytanie Pana 

Michalaka dotyczące kar dla oczyszczalni ścieków. Powiedział on, iż obecnie nie płacimy żadnych 

kar. Dodał, iż jest to oczyszczalnia z lat 90-tych, która wymaga remontu.

Powiedział także, iż jest zdziwiony stwierdzeniem, że równiarka nie pracuje w naszej gminie. W 

bieżącym  roku  równiarka  pracowała  128  godzin  od  3  kwietnia.  Dodał,  iż  umowa  z  gminą 

Radziejów zobowiązuje  do  wykonywania  prac  na  tamtym terenie.  Obsługa  równiarki  musi  się 

utrzymać cały rok, zatem cały rok musi pracować Sama gmina Piotrków Kujawski nie zapewni 

pracy na cały rok.

Pan Kierownik poinformował ponadto, iż w roku 2010 wszystkie posesje będą zaopatrzone w kosze 

na śmieci. Ponadto dostępne są już w kasie Zakładu Komunalnego worki na popiół bądź dodatkowe 

śmieci, jeśli komuś brakuje kosza.

Ad. 15
– Pan Piotr Siutkowski po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim dokonał jej zamknięcia.

Zamknięcie XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 15.310

Na tym protokół zakończono.
Protokołowała Joanna Zientkiewicz:
                         ...............................                                 Sekretarz XXXIII Sesji RM:
                                                                                                 Włodzimierz Kubiak
                                                                                           .........................................
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